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Mgr. Renáta Zajíčková 

1. místostarostka 

Vážená paní místostarostko,  

obracím se na Vás s interpelací ve věci záměru vydávání  nového  periodika pro školy.  

 

Na posledním zasedání redakční rady jsme byli předsedou, panem Brenčičem, 

informováni o záměru vydávat radniční periodikum (časopis) pro školy. Tato snaha 

přichází v době, kdy článek v časopise Pětka o Vašem setkání s řediteli škol byl redakční 

radou shledán jako jednostranný, kdy Vám osobně byl, dle informací předsedy redakční 

rady odmítnut tzv. autorský článek v časopise Pětka. Z toho je žel dost očividné, že s 

návrhem na školský časopis přicházíte v době, kdy se Vám nepodařilo prosadit Vaši 

osobní PR prezentaci v časopise vydávaném městskou částí. Tato snaha je zjevná tím 

spíše, že se záměrem přicházíte, aniž by byl jakkoliv podložen poptávkou ze strany rodičů 

nebo škol, aniž by byl provázen nějakou smysluplnou vizí jeho obsahu a koncepcí 

organizace jeho redakční práce. Redakční radě bylo pouze sděleno jednou větou, že jste 

s takovým záměrem přišla, načež v dalším čísle Pětky už je uvedena upoutávka, aniž by o 

čemkoliv bylo vůbec rozhodnuto.  

Proto žádám o odpověď na níže uvedené otázky:  

1. Z jakého důvodu by mělo vzniknout další, úzce tematicky zaměřené periodikum? 

2. Kdo bude tvořit redakci, resp. kdo bude vybírat obsazení redakčního týmu? 

3. Bude posouzení jejího obsahu podléhat kompetenci Redakční rady MČ?  

4. Jaká je koncepce náplně časopisu? 

5. Jaký je rozpočet časopisu a z jakých prostředků bude pokrytý, když v rozpočtu MČ s 

tím není počítáno?  

6. Jak bude garantována pluralita názorů tak, aby měli prostor pro příspěvky také 

zástupci opozice, případně dalších subjektů? 

7. Jak hodláte garantovat, že se nebude jednat o Vaše osobní PR za veřejné prostředky? 

8. Jak bude zajištěná ochrana osobních údajů žáků škol (GDPR) pro publikaci fotografií, 

případně dalších údajů? 

 



 

Obracím se s touto interpelací na Vás, vážená paní místostarostko, jako na členku rady 

s gesci školství a iniciátorku výše uvedeného záměru.   

Děkuji za ústní i písemnou odpověď.  

 

S pozdravem  

Mgr. Nadežda Priečinská  

Zastupitelka  MČ Praha 5  


